

Wenn der Newsletter nicht richtig dargestellt wird, klicken Sie [hier](#) für die PDF-Version.

If the Newsletter is not correctly displayed please click [here](#) for the PDF version.

Graduate Research School

NEWSLETTER

04 | Juli – July 2020



Brandenburg
University of Technology
Cottbus - Senftenberg

AKTUELLES

5. Doktorand/innen Café (online) 14. Juli 2020

Beim nächsten Doktorand/innen Café informiert Sie die GRS über kommende Ausschreibungen von Kurzzeit- und Vollstipendien für Promovierende (nach Graduierteförderverordnung des Landes Brandenburg – GradV). Sie erhalten vorab praktische Tipps zur Bewerbung (z.B. worauf müssen Sie bei der Bewerbung besonders achten).

[Erfahren Sie mehr ...](#)

GRS Qualifikationsprogramm September bis November nun online

In diesem Jahr setzen wir unser Kursprogramm für Promovierende und Postdocs online fort. Über unser Kursportal »Graduates Virtual Campus« können Sie mehr Informationen über unsere Kurse erhalten und sich ganz einfach anmelden.

[Erfahren Sie mehr ...](#)

GRS Qualification Programme

Course Area »Scientific Techniques«

- Effective Visual Communication, 28-30 September
- Argumentation in Scientific Writing, 8-9 October
- The Floor Is Yours! Academic Presentations in English, 12 + 14 October
- Writing Convincingly in Natural Sciences, Computer Science and Engineering, 15-16 October
- Time-Management for PhD Students, 22-23 October
- Critical Reasoning and Logic, 5-6 November
- Go International! Academic Writing in English, 17 + 19 + 24 + 26. November

Course Area »Transferable Skills Training«

NEWS

5th PhD Café (online) 14 July 2020

In the next meeting, the GRS will inform you about upcoming calls for short-term and full scholarships for PhD students (GradV). You will receive useful tips in advance (for example, what makes a good application).

[More information ...](#)

GRS Qualification Programme September to November Registration Open

This year, the GRS offers various online workshops for PhD students and postdoctoral researchers. Via our course portal »Graduates Virtual Campus« you can learn more about our courses and register easily.

[More information ...](#)

- Digital Science Communication to Shape Your Career: Social Media and Online Networks for Young Researchers, 29-30 October
- Career Development for PhD Students, 12-13 November

More information and registration: »Graduates Virtual Campus« www.b-tu.de/elearning/graduates

IMPRESSUM

Herausgeber:

BTU Cottbus Senftenberg
Platz der Deutschen Einheit 1
03046 Cottbus

Für den Inhalt verantwortlich:

Robert Rode
Graduate Research School
T +49 (0)355 69 3479
E robert.rode@b-tu.de

Sie können jederzeit den GRS Newsletter ohne Angabe von Gründen abbestellen. Zum Abbestellen bitte [hier](#) klicken.
Die ausführlichen Datenschutzinformationen finden Sie auf: www.b-tu.de/datenschutz

You can unsubscribe the GRS Newsletter at any time without indicating the reason. To unsubscribe please click [here](#).
For more information about our data-protection policy please refer to our website: www.b-tu.de/en/privacy-policy